| | Tenants 商戶名稱 (跟A至Z順序排) | Offer (EN) | 商戶優惠 | T&Cs (EN) | 優惠條款細則 |
|---|------------------------------|--|---|---|---|
| 1 | Comvita 康維他 | 5% off on regular-priced items, and get a free pack of Propolis Manuka Honey Loze | 至正價貨品95折,買滿\$1200送 蜂膠麥蘆卡蜂蜜潤喉糖(檸檬味) 12粒 | This offer is valid for use in Olympian City branch only. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2025. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改‧恕不另行通知‧及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 4.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5.除特別註明外‧本優惠有效期至2025年12月31日。 6.如有任何爭議‧參與商戶保留最終決定權。 |
| 2 | Hung Fook Tong 鴻福堂 | Purchase 2 bottles of Mango Deluxe (total valued at \$60) at special price of \$45 | 優惠價\$45購買楊枝甘露2支(總值\$60)。 | 1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2025. 6. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改,恕不另行通知 ,及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 4.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續 或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5.除特別註明外,本優惠有效期至2025年12月31日。 6.如有任何爭議,參與商戶保留最終決定權。 |
| 3 | Imperial Patisserie 皇玥 | Enjoy HK\$50 off upon a single net transaction of HK\$300 or above. *This coupon is not valid for discounted / special o ffer products *The coupon is not valid forpurchase of Xmas, New Year, Mooncake, Wedding series products and gift vouchers, and cannot be used in conjunction with other coupons. *This coupon can only beused one time and cannot be redeemed for cash and non exchangeable or refu nd. *Please present this coupon before payment to enjoy this offer. This coupon is invalid if found defaced or damaged. * This coupon will not be refunded or reissued if expired. | 每消費淨額滿 HK\$300 或以上即可享 HK\$50 優惠。 *此券不適用於購買折扣優惠產品 *每消費淨額滿 HK\$300,可使用 \$HK\$50 優惠券一張,淨額滿 HK\$600, 可使用HK\$50 優惠券 2 張,如此類推 *此券不適用於購買聖誕,新年,月餅,囍餅及任何皇玥禮券產品, 不可與其他優惠及優惠券同時使用 *每張券只可使用一次,不可兌換現金及不設找續或退換 *必須於結賬前出示此優惠券,此券須為正本,塗污 ,刪改或損壞之優惠券均屬無效 | This offer is valid for use in Olympian City branch only. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2025. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改·恕不另行通知 ·及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 4.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續 或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5.除特別註明外·本優惠有效期至2025年12月31日。 6.如有任何爭議·參與商戶保留最終決定權。 |
| 4 | Kaneko Hannosuke 金子半之助 ◆ 天丼戛 | 10% off on Grand menu | 堂食主餐牌9折 | 1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. 10% service charge applies based on original price. 3. For dine-in only. 4. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 5. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 6. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 7. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2025. 8. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.加一服務費以原價計算。 3.只限堂食使用。 4.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改·恕不另行通知 ·及以商戶決定為準。 5.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 6.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續 或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 7.除特別註明外·本優惠有效期至2025年12月31日。 8.如有任何爭議·參與商戶保留最終決定權。 |

| 5 | Meka 美康 | A complimentary hair analysis upon any purchase. | 購買任何產品・即享免費髮質分析。 | 1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改·恕不另行通知 ·及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 |
|---|-----------------------------|---|---|--|--|
| | | | | promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. | 4.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續 或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5.除特別註明外·本優惠有效期至2025年12月31日。 6.如有任何爭議·參與商戶保留最終決定權。 |
| 6 | Modern China Restaurant 金滿庭 | tea session. * Not applicable on specified dates as designated by the restaurant. (Lunar New Year's Day (27-28 JAN 2025), day of Mid-Autumn Festival(6 OCT 2025) & Winter Solstice Festival (22 DEC 2025). | 凡惠顧任何菜式•可享九折優惠 * 只適用於主餐牌堂食。 * 必須以電子貨幣結賬方可享有優惠。 * 不適用於星期五、六、日、公眾假期及下午茶時段。 * 不適用於餐廳指定之日子(農曆年廿八、廿九(27-28/1/2025)、中秋節(6/10/2025)及冬至(21/12/2025)。 * 不可與其他折扣、推廣優惠、現金券及優惠券同時使用。 * 不適用於外賣、特別推廣菜單、節日食品、推廣菜式、套餐及自訂套餐。 * 不適用於茶水巾芥、餐前小食、加一服務費、開瓶費及切餅費。 * 結賬前必須出示有效住戶証・方可享有以上優惠・影印本無效。 | 1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2025. 6. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改‧恕不另行通知‧及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 4.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5.除特別註明外‧本優惠有效期至2025年12月31日。 6.如有任何爭議‧參與商戶保留最終決定權。 |
| 7 | Natural Home | Extra 10% off | 貨品額外9折優惠 | 1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2025. 6. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改‧恕不另行通知‧及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 4.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5.除特別註明外‧本優惠有效期至2025年12月31日。 6.如有任何爭議‧參與商戶保留最終決定權。 |

| | | | | 1. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 2. This offer is limited to first-time customers and non-designated stylists/ technicians. 3. The offer is not applicable on Saturdays, eves of public holidays and black-out days (14-28 Jan 2025, 10-24 Dec 2025). 4. Advance booking is required; usage of the offer must be indicated when making a reservation. | 此優惠只適用於奧海城分店。 優惠只適用於新客戶及非指定髮型師/電染師。 |
|----|------------------------|---|-----------------|--|---|
| 8 | Ohana by Il Colpo hair | 1st trial – 10% off on Hair Cut and/ or Chemical services for first visit | 首次惠顧剪髮及/或電染服務9折 | 5. Must present valid document by physical or digital format to enjoy the offer. 6. This offer does not include child, shampoo & blow-dry only services. 7. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 8. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 9. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional soupons (offers and cannot be exchanged for each | 3.優惠不適用於星期六、公眾假期前夕及指定日子(2025年1月14日至28日、2025年12月10日至24日)。 4.必須電話預約及於預約時說明享用此優惠。 5.必須出示有效的實體或電子格式享用此優惠。 6.優惠不包括小童、淨洗吹服務。 7.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改、恕不另行通知、及以商戶決定為準。 8.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 9.每人每灾限用優惠一灾。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 10.除特別註明外、本優惠有效期至2025年12月31日。 11.如有任何爭議、參與商戶保留最終決定權。 |
| 9 | PARADISE CLASSIC 樂天經典 | Dine-in: A La Carte 15% Off | 堂食單點食品85折 | before purchase. 7. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2. 優惠不包括飲品、小食及茶芥 3. 此優惠不適用於公眾假期及特別日子 4. 另加一服務費(按原價計算) 5.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改,恕不另行通知 . 及以商戶決定為準。 6.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 7.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續 或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 8.除特別註明外,本優惠有效期至2025年12月31日。 9.如有任何爭議,參與商戶保留最終決定權。 |
| 10 | PizzaExpress | 15% off on a-la-carte menu | 任何單點菜式可享85折優惠 | 3. Eannot be used in conjunction with gift voucher. 4. Can not be used in conjunction with other promotions. 5. This offer is valid for use in Olympian City branch only. 6. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 7. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 8. One offer can be used per table. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. | 1. 原適用於星期一至四(公眾假期除外) 2. 原限堂食 3. 承可與禮券同時使用 4. 不可與其他優惠同時使用 5. 此優惠只適用於奧海城分店。 6. 虧戶或會因應情況以作出優惠內容之更改,恕不另行通知 ·及以商戶決定為準。 7. 鶴於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 8. 每檯只限用一次。此優惠不可兌換現金、不設找續或與其 他優惠及其他推廣折扣同時使用。 9. 餘特別註明外,本優惠有效期至2025年12月31日。 10. 如有任何爭議,PizzaaExpress保留最終決定權。 |

| | | | | | 1 |
|----|--|--|--|--|---|
| 11 | SKECHERS | Enjoy 15%off on regular-priced footwear items | | 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. Unless otherwise specified the promotion period of the | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改‧恕不另行通知‧及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 4.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找績或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5.除特別註明外‧本優惠有效期至2025年12月31日。 6.如有任何爭議‧參與商戶保留最終決定權。 |
| 12 | Wine Peers 酒朋知己 | Enjoy a 5% discount on regular-priced items *Offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers, discount and cash coupons. | 惠顧正價商品可享95折優惠 *優惠不可與其他推廣優惠、折扣券或現金券·同時使用 | before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改‧恕不另行通知 ‧及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 4.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續 或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5.除特別註明外‧本優惠有效期至2025年12月31日。 6.如有任何爭議‧參與商戶保留最終決定權。 |
| 13 | Wright Life 萊特維健 | 1. Register as a Wright Life member and enjoy a 10% discount on regular-priced products. 2. Get \$50 off when you purchasing over HK\$800 (calculated on the discounted price) | | 3. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 4. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 5. Unless otherwise specified the promotion period of the | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改,恕不另行通知 ·及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 4.每人每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續 或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 5.除特別註明外,本優惠有效期至2025年12月31日。 6.如有任何爭議,參與商戶保留最終決定權。 |
| 14 | WATAMI Japanese Casual Restaurant 居食屋「和民」 | 10% off on Grand menu | 堂食主餐牌9折 | This offer is valid for use in Olympian City branch only. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. Unless otherwise specified, the promotion period of the offers valid until 31 Dec 2025. Participating merchants reserves the right to exercise this offer should there be any disputes. | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2.虧戶或會因應情況以作出優惠內容之更改,恕不另行通知 . 及以商戶決定為準。 3.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 4. 正餐牌並不包括早餐、午市定食、下午茶餐、學生餐及任何套餐。 5. 加一服務費以原價計算。 6. |

| 15 | TSUKIYOMI TORI-SOBA 月詠雞白湯麵專 8% off on a la carte and set menus | 全日堂食8%折扣優惠 | 4. Merchants reserve the right on changing the offer content, the offer content are subject to change without prior notice. 5. Please present valid coupons or relevant documents card before purchase. 6. One special offer can be used on each purchase per customer. This special offer cannot be used simultaneously with other promotional coupons/offers and cannot be exchanged for cash. No change will be provided. 7. Unless otherwise specified the promotion period of the | 1.此優惠只適用於奧海城分店。 2. 折扣優惠只適用於單點及套餐 3. 加一服務費按正價計算 4.商戶或會因應情況以作出優惠內容之更改·恕不另行通知 ·及以商戶決定為準。 5.請於付款前出示優惠券或相關的證明文件。 6.每次限用優惠一次。此優惠不可兌換現金、不設找續 或與其他優惠及其他推廣折扣同時使用。 7.除特別註明外·本優惠有效期至2025年12月31日。 8.如有任何爭議·參與商戶保留最終決定權。 |
|----|--|------------|---|--|
|----|--|------------|---|--|